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Utkast til referat FAU-møte Sandved skole  

Dato: 04.06.2018 

Tid: 18:00 – 20:00 

Tilstede:  

1a X 2a  3a X 4a  5a X 6a X 7a X SFO 1  

1b  2b  3b X 4b  5b X 6b X 7b X SFO 2  

1c X 2c X 3c  4c  5c X 6c X 7c    

1d  2d X 3d X 4d X 5d X       

 

Fra skolen: Egil Fedøy, Janne Sagland 

Fra SFO: ingen tilstede 

Referent: Cathrine Stølsvik 

Sak   

1.  Velkommen  

 Godkjenning av referat 

 

 

Referat godkjent! 

2.  Ord fra ledelsen 

 

 

Janne Sagland, ny i ledelsen presenterte seg. 

Organisering av 3 avdelingsledere (tidl. inspektører) 

Disse vil få ansvar for hver sin avdeling / klassetrinn. 

Skolen er inne i en travel periode: Nyansettelser. Våren har vært 

spesielt travel. Ny Lærernorm – usikkerhet rundt hva det faktisk vi 

bety for skolen: Flere lærere – hvem skal finansiere? Ingen som 

helt vet.  

Mangler fortsatt lærere til høsten. Trenger flere enn før, samtidig 

som noen slutter, noen er og skal ut i barselpermisjon og noen går 

av med pensjon. Skolen mister også noen lærere bosatt i Stavanger 

pga bomringen. 

 

Evt. nye kontaktlærere på gitte trinn og klasser er gitt beskjed om i 

04.06 

 

Fra høsten innføres igjen ordningene med to kontaktlærere pr. 

klasse på 1. trinn. 

Til høsten vil Chromebook-prosjekt igangsettes. Det er viktig at 

prosjektet «rulles ut» på en fornuftig måte. Før utlevering trenges 

bl.a kompetanseheving blant ansatte. Chromebook’en leveres ut 

utover høsten. Ledelsen tviler på at chromebooken er på plass til 

alle ved skolestart. 
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Det vil bli viktig med gode rutiner for bruk. Har fått tips fra andre 

skoler. Spørsmål rundt hvem som er erstatningspliktig ved skade 

må tydeliggjøres – Det vil være god struktur på det. 

Hana Skole viser tilfå eksempler på maskiner som er blitt ødelagt. 

Ingen vanskelige erstatningssaker.  

Chromebook holdes på skolen i starten – vertfall vil det gjelde de 

minste.  

Kapasitet på nettverk er på plass. Mangler noen nettverkspunkt for 

trådløst. Mer info til høsten. 

Frem mot sommeren:  

- 1. klassinger kommer på besøk 7. juni.  

- Siste uke er det annerledesdager, tirsdag-torsdag. Ledelsen 

presiserer: Mye læring, mye sosialt. Håper at færrest av elevene 

tas ut denne uka. 

Ledelsen takker for godt samarbeid. Mange gode innspill og fine 

møter. Hjertesoneprosjekt. Lysfest, foreldreundersøkelse, 17. mai 

og dugnad viser det gode samarbeidet. Godt konstruktivt FAU. 

Tusen takk! 

3.  Gjennomgang og 

godkjenning av 

Årsberetning og 

Regnskap for FAU 

skoleåret 2017/2018.  

  Årsberetningen vil bli 

sendt ut på forhånd. 

 

Hege Wee la frem årsberetning. Kasserer Helene Fjermestad la fra 

«under arbeid» - regnskap. 

Godkjent med endringer. 

Regnskap godkjent med endringer. 

Årsberetning vedlagt 

Årsregnskap vil legges ut når det er klart. 

4.  FAU- organisering 

  - oppsummering av 

arbeidet som er gjort i  

  arbeidsgruppen v/ Tore 

Øvernes, Hulda Mjøll 

Gunnarsdottir, Randi T. 

Egeland og Svein Oddvar 

Netland. 

  Vi skal stemme over 

punkter. 

 

 

Formålet er å revitalisere FAU arbeidet, og legge retningslinjer for 

hvordan Sandved FAU skal organiseres fremover. Tilbakemeldinger 

våren 2018 er fra mange at FAU er perifert i forhold til den enkelte 

foreldre, og tilbakemeldinger fra FAU representanter er at man 

trenger både en opplæring og en struktur som legger til rette for 

enda bedre dialog mellom skole og foreldre.  

Følgende er evaluert, og med forslag til beslutninger 

1) Representanter i FAU, tilbakemeldinger er at man ønsker 

en rep. (med vara pr klasse). Vara har ikke møterett i FAU, dvs 

ingen endring fra i dag. Man har tidligere hatt forsøk med færre 

representanter i Sandved FAU – men erfaringen var dårlig, det 

medførte mere arbeid – og dermed større belastning fra den 

enkelte, noe som igjen gjorde at folk ikke ønsket å sitte i FAU. 

Forslag til vedtak: Ingen (siden man beholde dagens organisering. 

Vedtak: Forslag vedtatt enstemmig 

2) FAU styret velges på første møte for høsten, og består at 

Leder, Nestleder, Sekretær, Kasserer og Revisor. Det presiseres at 

Revisor ikke er en del av FAU styret. Leder og Nesteleder møter i 
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SU. Det kan kreves skriftlig avstemning ved valg. Hvis ingen melder 

seg frivillig til oppgavene i styret, praktiseres skriftlig avstemning 

alle er kandidater uten avtroppende styre er kandidater.  

Forslag til vedtak: Forslaget som beskrevet i punkt 2. 

Vedtak: Forslag vedtatt enstemmig 

3) Stemmeregler, man kan kun stemme for en klasse i FAU. 

Dvs er man vara i en klasse og fast fra en annen vil man stemme 

som fast representant. Man kan ikke representere 2 klasser i FAU   

Forslag til vedtak: Forslaget som beskrevet i punkt 3. 

Vedtak: Forslag vedtatt enstemmig 

 4) Agenda, saksliste. Nestleder, i samarbeid med leder 

ansvarlig for å sette saksliste. Alle medlemmer i FAU kan foreslå 

saker på listen. Men Leder bestemmer sakslisten. Den som foreslår 

saker til sakslisten gir en kort innledning av saken. Nestleder 

informerer i hvert møte om saker som ikke er satt på sakslisten, 

med begrunnelse.  Et flertall i FAU kan overprøve sakslisten, dette 

gjøres da under eventuelt på sakslisten på det aktuelle møtet.  Da 

kommer saken opp på neste møte. Saksliste sendes ut 1 uke før 

hvert møte. Fast agenda punkt er informasjon fra SU og KFU. Saker 

som skal stemmes over skal stå på sakslisten. 

Forslag til vedtak: Forslaget som beskrevet i punkt 4. 

Vedtak: Forslag vedtatt enstemmig 

5) KFU – 2 fra hver skole, 1 valgt + 1 vara (vara har møte rett), 

skal primært velges fra FAU. 

Forslag til vedtak: Forslaget som beskrevet i punkt 5 

Vedtak: Forslag vedtatt med flertall 

6) Organisering av oppgaver (se og #8), en mulighet er å 

fortsette med dagens ordning med klasser. Det kan være en 

utfordring hvis man hver høst må sette ned en komite som skal ta 

disse praktiske oppgavene – 

Forslag til vedtak: Klassetrinn tar ansvar – ny fordeling gitt under: 

 • Trafikk vakt 

 • Dugnad 

 • Lysfest 

 • TV aksjon 

 • Lysfest 

 • Elevkveld 

Endring: Dugnad 1. klasse, 2. klasse trafikkvakt 

Forslag: Organisering av oppgaver skal delegeres trinnvis 



4 
 

Vedtak: Forslag vedtatt enstemmig. 

• Komiteer, man setter ned 2 komiteer til å støtte FAU 

arbeidet, dette gjøres hver høst og består av 3-5 medlemmer.  

Dette skjer ved frivillighet eller valg. Komiteene er ansvarlig for 

forberedning av saker/ saksbehandling – og å legge frem forslag til 

beslutning. Komiteene kan og forslå egne saker til behandling 

• Skole/hjem-komite: Jobber med skole hjem 

samarbeid 

• Politisk komite: Jobber med de mere 

politiske saker rette mot KFU, og skole politikk 

generelt. 

Forslag til vedtak: Saken utsettes til høsten 2018 – påtroppende 

FAU tar stilling.   

Endret forslag til vedtak: Det etableres to komiteer som nevnt 

over. Valg av medlemmer til komiteene gjøres ved annet møte 

FAU, høsten 2018 

Vedtak: forslag vedtatt enstemmig 

8) Oppgaver for FAU. En rekke oppgaver faller naturlig inn i 

FAU arbeid, som Lysfest og Elevkveld. Dog bør dugnad og TV 

aksjonen forankres i FAU. Da disse oppgavene ikke nødvendigvis er 

en naturlig del av skole/hjem samarbeidet.  

Konklusjon: Avgående FAU ønsker at påtroppende FAU utreder 

hvorvidt FAU Sandved har ansvar for TV-aksjonen.  

Forslag: Vedtatt enstemmig 

5.   Eventuelt Nye representanter: Cathrine (sekretær) må få beskjed fra 

klassene hvem som er valgt til FAU representanter. Det er 

avtroppende FAU repr. som har ansvar for at det kommer ny FAU repr. 

for klassen på plass. Navn på nye FAU representanter sendes inn til 

FAU før sommerferien.  

Første FAU-møte etter sommerferien:  


